

## PRESENTATION & RUSSIAN PRESS RELEASE

Tuscan, gymnast in his youth, Gaetano is now considered one of the greatest magicians in the world.

Attracted by magic as a child, aging five he was given the magician's box as a gift from his father. For Gaetano it was the best gift ever received, he began to engage in small shows to entertain friends and family! But it was when his father took him to watch the first show of illusionism in Rome that something in him stirred: at the age of eight, Gaetano knew that this would have been his life.



Since then, he has studied with the greatest masters and practitioners of magic, and it was just attending this world that in 1998, in Rome, he met Arturo Brachetti, whose help was invaluable especially in the early years of his career.

Gaetano has received numerous awards and honors, including the prestigious Mandrake d 'Or at the "Theatre de Paris" as "The best magic artist of the year", and since 2000 there have been numerous appearances in television and in theaters all over the world.



In 2011, author and consultant of the television program "Chi ha incastrato Peter Pan" conducted by Paolo Bonolis, he elaborated the visual concept and directed Giorgio Panariello's theatrical shows "Panariello non esiste"-" ( 2011) and " Panariello sotto l' albero" (2014).

In 2005 he made his debut with the 'play Tablò, directed by Serge Denoncourt, internationally acclaimed Canadian director known for his collaborations with Cirque Du Soleil, Eros Ramazzotti, Criss Angel.



In winter 2013, at the Luzhniki Stadium in Moscow, he was the showman and the protagonist of "The Wizard of Oz", produced by Stage Entertainment, delighting more than 220 thousand spectators with some of his most brilliant numbers beating all box office records.

In the last two years he has been committed in the major Italian theaters with his latest one-man show "Real Illusion"; a journey, in a timeless space, between reality and imagination to discover the essence of magic.



On stage Gaetano is supported by talented dancers and he is accompanied by original and engaging soundtracks by Angelo Talocci. Precious collaboration of Alessio Tagliento, author of television programs such as "Zelig", "Colorado Cafè" and "Quelli che il calcio". The artistic direction has been given to ingenious Arturo Brachetti, actor, writer and director of plays and musical of extraordinary international success.



A show of special effects and great illusions that will entertain and let daydream both adults and children, which will transport the audience in the enchantment of magic.





## **RUSSIAN**

Маэстро магии и волшебства! После оглушительного успеха на сцене Крокус Сити Холла Гаэтано ТРИДЖИАНО привозит новое и ни с чем несравнимое шоу «Иллюзия Обмана».

Прошлой весной на сцене Крокус Сити Холла ТРИДЖИАНО впервые показал российскому зрителю свое шоу «Магия Иллюзий» - симбиоз волшебства, танцев и музыки. Шоу получилось поистине фееричным: Гаэтано заставил зрителей отправиться навстречу волшебным мечтам и погрузиться в очаровывающую атмосферу иллюзии. Главные номера шоу вызвали бурю восторженных откликов: исчезновение иллюзиониста в большом часовом механизме и его эффектное появление на своем Harley-Davidson. А номер с девушкой, возвышающейся над фонтаном, не оставил никого равнодушным к происходящему. Зрители увидели настоящую магию! Также в программе шоу был интерактив с аудиторией: каждый имел шанс приблизиться к волшебству.



Итальянский маг, с которым многие зрители познакомились в конце 2013 года, когда ТРИДЖИАНО стал главным героем новогоднего представления «Волшебник страны ОZ» во Дворце Спорта «Лужники» в Москве, еще тогда раскрыл зрителям настоящую суть магии: оживив своими иллюзиями сказочную страну, Гаэтано вызвал восторг как у юных, так и у взрослых гостей. На представления было продано более 220 тысяч билетов, что побило все рекорды кассовых сборов.

## GAETANO TRIGGIANO



Гаэтано ТРИДЖИАНО — иллюзионист с большой буквы, именно он разработал фокусы к популярной киноленте «Иллюзия обмана» с Морганом ФРИМЕНОМ и Вуди ХАРРЕЛЬСОНОМ. Кроме того, маэстро получил множество наград, включая одну из самых престижных премий Mandrake d'Or в номинации "Лучший волшебный артист года". Начиная с 2000 года, он — частый гость на телешоу, в театрах и на конференциях. Его выступления запомнились жителям более двадцати стран, Гаэтано с радостью принимают в Европе и Азии, Америке и, конечно же, в России.

«Иллюзия Обмана» — это спектакль с захватывающим сюжетом. Каждый момент спектакля — это проявление высококлассного мастерства. По мнению Гаэтано — «магия не в руках фокусника, она в глазах зрителя». Поэтому с каждым годом маэстро старается удивить свою аудиторию - придумывает уникальные трюки, от которых просто захватывает дух! Не упустите возможность проникнуть за завесу таинственного мира «Иллюзии Обмана», где стирается грань между ловкостью и волшебством.





## ВИДЕО ТРАЙЛЕР «Иллюзии Обмана» GAETANO TRIGGIANO REAL ILLUSION

https://www.youtube.com/watch?v=5nvy5cdXkxc



Последний концерт в Крокусе https://www.youtube.com/watch?v=uklIGfMMVIw



BOOKING & INFORMATION: +39 348 712 01 49 info@julia-entertainment.com